MEMBER'S PROFILES

會員簡介

Boldyn Networks HK Limited



Suite No. 2101-05, 21/F., 6 Shing Yip Street, Kwun Tong,

Kowloon, Hong Kong Tel: (852) 2857 3698 Fax: (852) 2856 9000 Website: www.boldyn.com

Email Address: enquiry.hk@boldyn.com

Senior Management

Mr. Teddy Lo Managing Director Mr. Philip Yick Vice President,

Business Development

Business Activities

Boldyn Networks is a leading provider of shared communications infrastructure. We specialize in creating cutting-edge connectivity solutions for connected transit, venues, enterprise, next-generation networks, and smart cities. Our team of innovative thinkers spans the US, UK, France, Ireland, Spain, Finland, Italy, and Hong Kong.

As one of the largest neutral host providers globally, we empower organizations to unlock the potential of an interconnected future. Our impressive portfolio includes 300+ marquee venues, 6 transport networks, 350 higher education campuses, and 50+ private network deployments. With deep expertise and global experience, Boldyn Networks excels in designing, implementing, and operating connectivity solutions. Our comprehensive solution set covers 5G private networks, Wi-Fi Neutral Host, high-performance DAS, small cell deployment, and high-capacity fiber. Let us help you turn your strategic connectivity vision into reality.

九龍觀塘成業街 6 號 21 樓 2101-05 室

電話: (852) 2857 3698 傳真: (852) 2856 9000 網址: www.boldyn.com

電子郵箱:enquiry.hk@boldyn.com

高層管理人員

盧文康先生Managing Director易漢輝先生Vice President,

Business Development

業務概況

Boldyn Networks·作為全球領先的共享通信基礎設施 (Neutral Host) 提供商。致力於引領互聯方案的創新。Boldyn Networks 專注於提供可持續發展所需的智慧共享通信基礎設施。其服務範圍涵蓋了交通、場館、企業和智慧城市的連接解決方案。我們的團隊遍佈美國、英國、法國、愛爾蘭、西班牙、芬蘭、意大利和香港。

我們的網路組合包括 300 多個知名場館、6 個交通網絡、350 個高等教育校園和 50 多個 5G / LTE 私有網路。憑藉深厚的專業知識和全球經驗,Boldyn Networks 在設計、實施和運營連接解決方案方面表現出色。我們全面的解決方案包括 5G 私有網路、高性能DAS、Wi-Fi 代維服務、小型蜂窩部署和高容量光纖。讓我們幫助您將戰略性連接願景變為現實。